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S cílem seznámit se podrobněji s nemocnicí, jejím provozem, vedením společnosti a také
potřebami nutnými pro další fungování nemocnice přijel nový krajský radní pro
zdravotnictví  Petr Tulpa dnes 13. 3. do Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a.s..

 

Kromě jednání s předsedou představenstva MUDr. Radkem Havlasem, generálním ředitelem
Ing. Jaroslavem Kratochvílem, technicko-provozním ředitelem NsP Ing. Ivanem Garajem se
spolu s vedoucí odboru zdravotnictví Libereckého kraje PhDr. Alenou Riegerovou podívali na
některá pracoviště, ale i na střechu monobloku, strojovnu chlazení, strojovnu vzduchotechniky
pro operační sály, strojovnu výtahů nebo nově přemístěné a rekonstruované sesterny.

„Překvapení bylo více, než jsem myslel,“ přiznal Petr Tulpa.

Jak se sám přesvědčil, od časů původní stavby NsP se v rámci důležitých rozvodů,
„technologických střev“ a zázemí budov nezměnilo skoro nic.

 

„Rozvody jsou v havarijním stavu a je třeba s nimi stoprocentně něco udělat, naším úkolem bude
udělat to rychle, čím déle se protahuje plynulá obnova, tak tím je to horší, již nyní se pohybujeme
v desítkách miliónů korun,“  zdůraznil radní.

„Už není možné dál čekat,“ dodal.

 

Na vlastní oči se rovněž přesvědčil o rozlehlosti areálu nemocnice. Velikost pozemků je podle



něj dána tím, jak se v dobách, kdy se uvažovalo o rozvoji České Lípy ve vztahu k uranovému
průmyslu tak se tady „rozmáchla“ i nemocnice:

„Rozmáchla se takovým způsobem, že se nepřemýšlelo, zda to v budoucnosti bude znamenat
efektivní nebo neefektivní provoz. Teď je naprosto evidentní, že to efektivní provoz není. Spousta
zbytného majetku, který nemocnice nepotřebuje, spousta starých budov, které nejsou opravené a
nemají využití,“ konstatoval.

 

Radního pro zdravotnictví Libereckého kraje udivuje i skutečnost, že českolipská nemocnice
nemá vztah k městu Česká Lípa, kde se nachází, kde poskytuje svoje služby.

„ Chybí mně tu vztah jaký je běžný ve všech ostatních nemocnicích. Všude tam obec působí, i když
třeba ani nemá majetkový podíl. To není dobře, protože nemocnice je jednoznačně především pro
českolipské občany a obyvatele přilehlého regionu,“ soudí Petr  Tulpa.

 


